
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 15. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 145
Er områderne omkring Syd Arne og Hejre samt rørledningerne herfra en del af Energisty-
relsen undersøgelse af eventuelle indvirkninger på havmiljøet, som blev sat i gang efter 
Kammeradvokatens »Undersøgelse af Energistyrelsens VVM-praksis vedr. godkendelse 
efter undergrundsloven mv. til anlæg under eneretsbevillingen i Nordsøen« fra 19. januar 
2023? Eller omfatter den undersøgelse kun områderne indenfor Eneretsbevillingen, som 
Kammeradvokatens rapport handlede om?
Der henvises til pressemeddelelsen »Kammeradvokaten har færdiggjort undersøgelse 
af Energistyrelsens VVM-praksis for godkendelser af olie- og gasaktiviteter under Enere-
tsbevillingen« fra ens.dk den 3. marts 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Theresa Scavenius 
(UFG).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 16. januar 2024 kl. 10:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.scavenius@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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